

## 我要唱耶和華的大慈愛

## I Will Sing Of The Mercies Of The Lord

Psalm 89:1

... They that were scattered abroad went everywhere preaching the word.

J. H. Fillmore

— Acts 8:4

Arr. by John W. Peterson

我要唱耶和華的大慈愛到永遠，我要  
I will sing of the mercies of the Lord for - ev - er, I will

唱，(我要唱，)我要唱，(我要唱，)我要唱耶和華的  
sing, (I will sing,) I will sing, (I will sing,) I will sing of the mer-cies

大慈愛到永遠，我要唱耶和華的大慈愛。  
of the Lord for - ev - er, I will sing of the mer-cies of the Lord. *Fine*

用我口，(我口，)叫人知道，(知道，)祢  
With my mouth (my mouth) will I make known (make known) Thy

的信實，祢的信實，用我口，(我口)叫人知  
faith-ful-ness, Thy faith-ful-ness, With my mouth (my mouth) will I make

*D.C. al Fine*

道, (知道) 祢 的信實 直到 永遠 萬代。  
 known (make known) thy faith-ful-ness to all gen-er-a-tions.

415

我要來讚美我主  
 I Just Came To Praise The Lord

*Great is the Lord and greatly to be praised.*

— Psalm 145:3

Wayne Romero

Wayne Romero

1 我要來讚美我主, 我要來讚美我主;  
 2 我要來感謝我主, 我要來感謝我主;  
 3 我要全心愛我主, 我要全心愛我主;

1. I just came to praise the Lord, I just came to praise the Lord;  
 2. I just came to thank the Lord, I just came to thank the Lord;  
 3. I just came to love the Lord, I just came to love the Lord;

1 我要來讚美我主聖名, 我要來讚美我主。  
 2 我要來讚美我主聖名, 我要來感謝我主。  
 3 我要來讚美我主聖名, 我要全心愛我主。

1. I just came to praise His ho-ly name, I just came to praise the Lord.  
 2. I just came to praise His ho-ly name, I just came to thank the Lord.  
 3. I just came to praise His ho-ly name, I just came to love the Lord.